
 

Utökad kameraövervakning 
  
 

Bakgrund 

Samtliga kommunala högstadieskolor i Tyresö kommun har idag kameraövervakning. Syftet med 
övervakningen är främst att bidra till en ökad trygghet, förebygga brott och att minska skadegörelsen 
runt skolorna men även att upptäcka både olyckor och brott snabbare för att på så sätt minska 
eventuell skadeomfattning. Eftersom kamerorna larmar kan väktare och, vid behov, brandkår, polis 
m.fl. vara på plats mycket snabbt.  
  
Hittills har Tyresö kommun valt att sätta upp kameror vid samtliga högstadieskolor men det finns 
idag även enstaka kameror vid låg- och mellanstadieskolor och förskolor.  
 
Eftersom kamerorna bidrar till ökad trygghet, minskad skadegörelse och snabbare åtgärder om det 
händer något, bör frågan om kameraövervakningen ska byggas ut till att omfatta kommunens samtliga 
förskolor, skolor och fritidsgårdar utredas. 
  
Initialt är uppsättandet av kameror förenat med investeringsutgifter men det kommer även med 
största sannolikhet att innebära ökade driftskostnader. Därför bör även frågan om hur eventuella 
driftskostnader ska finansieras utredas.  
 

Förslag till beslut 

 
Kommunstyrelsen föreslås besluta 
 
att  ge kommundirektören i uppdrag att till kommunstyrelsens möte i oktober utreda om 

kameraövervakningen ska byggas ut till att omfatta samtliga kommunalt ägda förskolor, 
skolor och fritidsgårdar i Tyresö samt att föreslå hur eventuella ökade driftskostnader ska 
finansieras 

 
 
 
Anita Mattsson 
Kommunstyrelsens ordförande Tyresö
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